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Hei! 
 

 

Viser til kommunens hjemmeside hvor dere etterspør uttalelser fra næring og private 
vedrørende fiberutbygging. 

Jeg er bosatt på Eknes og driver Totlandsdal Bygg AS med hjemmekontor. I min hverdag bruker 
jeg nettverket mye i jobbsammenheng, og Nextgentel som jeg bruker er ikke i nærheten av å 
levere den kapasitetens jeg trenger i min næring. 

Videre har jeg to barn som er avhengig av å få levert oppgaver  o.a. i skolesammenheng, og slik 
nettet er i dag har de måtte reise til andre som har fiber for å få gjort det som kreves i ungdoms- 
og videregående skole. 

Jeg håper dere tar ansvar og får fortgang i en slik utbygging til oss i grisgrendte strøk, slik at vi 
også kan ta del i det som skjer ute i  verden, uten å måtte sitte timesvis foran pcen å se på et 
dumt timeglass:)) 

 

MVH 

Jonny Totlandsdal 

 

Sendt fra min iPad 


